
Interpelacja Radnego Krzysztofa Świerczka w sprawie wniosku mieszkańców
ul. Młyńskiej w Mizerowie (podpisany przez 22 osoby) w sprawie wymiany
nawierzchni asfaltowej

Radny Krzysztof Świerczek przekazał wniosek mieszkańców ul. Młyńskiej w Mizerowie (podpisany przez 22 osoby) w sprawie
wymiany nawierzchni asfaltowej. Obecna nawierzchnia jest zniszczona do tego stopnia, że  łatanie ubytków jest  bezcelowe.

Metryka:

Data opublikowania 05.04.2019 12:26

Osoba wprowadzająca informację Anna Morcinek

Zmodyfikował Anna Morcinek

Data ostatniej aktualizacji 05.04.2019 12:27

Liczba wyświetleń 62

Historia zmian:

Czas Dane osoby zmieniającej Opis zmiany


